



add a little confetti to
YOUR PARTY

客戶服務熱線 · Customer Service Hotline: 3162 3535

網址 · Website: www.kingparrot.com

電子郵箱 · Email: customerserv@kingparrot.com

KING PARROT
GROUP
皇朝集團

PROFESSIONAL PARTY SERVICES

專業宴會及餐飲到會服務



With over 30 culturally diverse themed restaurants, King Parrot Group has the venues to cater to the various needs, and requirements of our guests. Wedding banquets, marriage ceremonies, birthday parties, corporate functions, business celebrations and one-of-a-kind cooking classes, are just a few of the variety of events we have provided to the satisfaction of our guests.

We offer one-stop consultation service with sound advices and professional arrangements tailored to individual requests, from venue, decor to cuisine so that every banquet we create will be a memorable moment. For inquiries or booking, of event booking or outside catering order, please contact us at 3528 8575 or 3528 8522.

景樂集團旗下30多間主題餐廳用心為各大小團體、公司、組織及私人提供專業、高質素的宴會服務，並為顧客設計各式各樣的主題宴會，包括結婚宴會、證婚儀式、生日派對、公司聚餐等。我們用心了解客戶的需要，務求為閣下提供最高水準的派對、宴會及餐飲到會服務。查詢及預訂請電 3528 8575 或 3528 8522。

Hong Kong Island
香港島

\$250

Kowloon
九龍

\$250

New Territories
新界

\$450-500

TO

Hong Kong Island
香港島

\$350

Kowloon
九龍

\$250

New Territories
新界

\$450-500

TO

Hong Kong Island
香港島

\$350

Kowloon
九龍

\$250

New Territories
新界

\$450-500

TO

備註：如送貨地點為餐廳同區之鄰近地點，請向餐廳職員查詢運輸費！特別節日(例如12月24日及31日)之運費會考慮當日之車期而有所更改(以公司之最後決定為準)！送貨服務不包括離島。(馬灣、愉景灣、南丫島、長洲、坪洲等)

Remarks: For delivery spots located in the same district of the restaurant, please check out the transportation fee with us. | Transportation Fee for special day (e.g. 24th and 31st December) is subject to the final decision of KPG. | Delivery service does not cover outlying islands (Ma Wan, Discovery Bay, Lamma, Cheung Chau, Peng Chau etc.)

以上代表該餐廳位於之地區及其運輸費
The above represent the location of the shop and delivery charge

HONG KONG ISLAND
香港島

KOWLOON
九龍

NEW TERRITORIES
新界



西·班·牙·餐·廳

A SET FOR

15

PERSONS 位套餐

\$ 2800

- | | |
|---|--|
| 2lbs Caesar Salad with Smoke Salmon
煙三文魚凱撒沙律 | 15pcs Deep Fried BBQ Pork Rib
脆炸豬肋骨 |
| 15pcs Serrano Ham with Melon
西班牙風腿配蜜瓜 | 3lbs Classic Valencian Paella with Pork Spare Ribs
華倫西亞傳統西班牙焗飯配豬肋骨 |
| 15pcs Spanish Salami and Tomato on Toast
辣肉腸及番茄多士 | 3lbs Pan fried Sole Fillet with Grilled Vegetable and Butter Sauce
香煎龍脷柳伴牛油汁配扒什菜 |
| 2lbs Braised Spanish Meat Balls with Tomato Sauce
番茄汁燴西班牙肉丸 | 2lbs Sauteed Mixed Vegetables and Mushroom with Iberico Panceta
黑毛豬煙肉炒什菜野菌 |
| 15pcs Grilled Iberico Pork Sausage
扒黑毛豬肉腸 | 3lbs Penne with Bacon in Onion Cream Sauce
煙肉長通粉伴洋蔥忌廉汁 |
| 15pcs Mint Cigar
薄荷雪茄 | |

A SET FOR

25

PERSONS 位套餐

\$ 3980

- | | |
|---|--|
| 3lbs Caesar Salad with Serrano Ham
西班牙風腿凱撒沙律 | 3lbs Roast Lamb Spare Ribs with Tomato Salsa
燒羊肋骨配番茄沙沙 |
| 3lbs Roast Pumpkin Salad with Shrimps and Anchovies Dressing
燒南瓜鮮蝦沙律配銀魚柳汁 | 3lbs Sauteed Mixed Vegetables and Mushroom with Iberico Panceta
黑毛豬煙肉炒什菜野菌 |
| 25pcs Smoked Salmon and Herbs Cream Cheese on Toast
煙三文魚配香草忌廉芝士多士 | 4lbs Slow Cook Iberico Pork Cheek with Red Wine Sauce and Mashed Potatoes
紅酒慢煮黑毛豬面頰及薯蓉 |
| 50pcs Deep Fried stuffed Mussels
脆炸釀青口 | 4lbs Seafood Paella with Prawns
西班牙大蝦海鮮飯 |
| 25pcs Ox Tongue and Black Truffle Parcel Triangle
牛舌黑松露酥角 | 4lbs Iberico Chorizo and Mushroom Penne with Tomato Sauce
西班牙風腸白菌長通粉配鮮番茄汁 |
| 25pcs BBQ Salmon Fillet
燒三文魚柳 | |



西·班·牙·餐·廳

KOWLOON 九龍



Salad 沙律

2lbs **Caesar Salad with**
凱撒沙律配 **\$.280**

- **Smoke Salmon** 煙三文魚
- **Serrano Ham** 西班牙風腿

2lbs **Bacalao and Potato Salad**
馬介休薯仔沙律 **\$.260**

2lbs **Roast Pumpkin Salad**
with **Shrimps and Anchovies Dressing**
燒南瓜鮮蝦沙律配銀魚柳汁 **\$.260**

2lbs **Smoked Chicken and**
Orange Salad with Pomelo Dressing
煙雞肉及香橙沙律伴柚子醬 **\$.280**

2lbs **Tomato Salad**
with **Buffalo Mozzarella and Ham**
風腿配番茄水牛芝士沙律 **\$.300**

Tapas 西班牙小食

10pcs **Salami and Cheese on Toast**
辣肉腸及芝士多士 **\$.200**

10pcs **Red Pepper, Bacalao and**
Fresh Anchovies on Crisp Toast
燒紅甜椒、馬介休及鮮銀魚柳配脆多士 **\$.200**

2lbs **Pan Fried Crab Cakes**
香煎蟹肉餅 **\$.600**

24pcs **Ox Tongue and**
Black Truffle Parcel Triangle
脆炸牛脷及黑松露角 **\$.260**

10pcs **Chicken Kebabs**
串燒雞肉 **\$.200**

15pcs **Serrano Ham with Melon**
西班牙風腿配蜜瓜 **\$.180**



Tapas 西班牙小食

10pcs **Spanish Omelette**
with **Bell Pepper**
西班牙甜椒奄列 **\$.180**

2lbs **Braised Spanish Meat Balls**
with **Tomato Sauce**
番茄汁燴西班牙肉丸 **\$.300**

2lbs **BBQ Chicken Wing**
香燒雞翼 **\$.240**

10pcs **Roulades of Spinach**
and **Mozzarella in Fillo Pastry**
菠菜芝士酥皮卷 **\$.150**



2lbs **Roast Lamb Spare Ribs with**
Tomato Salsa
燒羊肋骨配番茄沙沙 **\$.400**



Main Course 主菜

(around 9lbs) **Roast Suckling Pig with Fried Potatoes and Mixed Salad**
 西班牙燒乳豬配炸薯仔及沙律 **¥1200/1 pc**



- 3lbs **Roast Iberico Pork Spare Ribs with Cumin**
 茴香烤西班牙黑毛豬肋骨 **¥398**
- 3lbs **Slow Cook Iberico Pork Cheek with Red Wine Sauce**
 紅酒慢煮黑毛豬面頰 **¥480**
- 3lbs **Grilled Garlic Spring Chicken with Gooseliver Sauce**
 扒蒜茸春雞配鵝肝汁 **¥398**
- 3lbs **Sauteed Mixed Vegetables and Mushroom with Iberico Panceta**
 黑毛豬煙肉炒什菜野菌 **¥298**
- 4lbs **Pan fried Sole Fillet with Butter Sauce and Grilled Vegetable**
 香煎龍脷柳配牛油汁及扒什菜 **¥398**



- ### Rice & Pasta 飯及麵
- 3lbs **Seafood Paella with Prawns**
 西班牙大蝦海鮮焗飯 **¥540**
 - 3lbs **Chorizo and Chicken Paella with Wild Mushroom**
 西班牙風腸雞肉野菌焗飯 **¥480**
 - 3lbs **Mushroom, Pumpkin and Chestnuts Vegetarian Paella**
 野菌南瓜栗子西班牙素菜飯 **¥450**
 - 3lbs **Linguine with BBQ Beef and Vegetables**
 香燒牛肉什菜扁意粉 **¥420**
 - 3lbs **Penne with Duck Liver in Black Truffle Sauce**
 鴨肝長通粉伴黑松露汁 **¥420**

Outside Catering Terms and Conditions

1. All Food will be packaged in aluminum foil or plastic containers.
2. Disposable dining sets (plastic dining utensils, paper napkins & plastic tablecloths) will be provided. For every catering order of HKD2,000, 20 units of dining set will be provided. Extra spare quantity of dining sets will be charged HKD\$5 each.
3. Each restaurants will be handled as individual order. Delivery services are only available for order with an amount exceeding HKD\$2,000. Additional transportation fee will be charged.
4. Delivery services are available from 10am - 7pm.
5. Please place order in 3 working days before the delivery or pick up date.
6. The location of order pick-up will be the designated restaurant preparing the catering order. For delivery services, please refer to the designated locations and charges.
7. All KPG Royal Card Members are entitled to enjoy 5% off and bonus points earning (Transportation charge is excluded).
8. Advance full payment is required. (Payment method: Cash, VISA, Master or AE Credit Card)
9. All set items cannot be changed.
10. All payment is non-refundable.
11. Order will only be accepted after confirmation by King Parrot Group, and no change is accepted after confirmation of order.
12. King Parrot Group reserves the right of final decision in case of disputes.

外賣到會服務條款及細則

1. 所有食物將以錫紙或塑膠外賣盒盛載。
2. 所有訂購食品將附上即棄食具（叉、匙、紙碟、紙巾及膠檯布），每消費滿\$2,000元可免費獲贈即棄食具20份。如需額外數量的即棄食具，將收取每份\$5。
3. 預訂餐廳之外賣到會單點食品及套餐，將以獨立訂單計算。每張訂單最低訂購額為港幣二仟元(折扣後)可安排送貨服務及須另收運輸費。
4. 送貨服務時間只限早上10時至晚上7時。
5. 請於送貨 / 自取日期前三個工作天訂購。
6. 如外賣自取，地點為出品之餐廳。如須送貨，請注意指定區域之收費。
7. 所有 KPG Royal 咭會員可獲95折優惠及賺取積分（優惠不包括運輸費）。
8. 本公司須於確定訂單時，預先收取訂單全數金額。(可以現金、VISA、MASTER或AE信用咭支付)
9. 所有套餐食物恕不更改。
10. 訂金一經繳付將不獲發還。
11. 所有訂單由景樂集團確定後方為作實，一經雙方確定恕不更改。
12. 如有任何爭議，景樂集團保留最終決定權。